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Komisijai

Temats Viesnīcu ugunsdrošība

2007. gada 18. augustā Anglijas dienvidrietumu pilsētas Ņūkī viesnīcā Penhallow Hotel izcēlās 
ugunsgrēks, izraisot triju cilvēku bojāeju.

Lai gan tika runāts par ugunsdzēsības resursu nepietiekamību, ugunsdzēšamie aparāti netika ierīkoti.

Šī traģēdija liecina par vispārējo tendenci Eiropā. Tikai iepriekšējos trijos gados vismaz 60 cilvēku ir 
gājuši bojā viesnīcu ugunsgrēkos, un tie visi ir izcēlušies viesnīcās, kurās nav ierīkoti ugunsdzēšamie 
aparāti, savukārt neviens nāves gadījums nav reģistrēts viesnīcās, kurās šādi aparāti ir ierīkoti. Vai 
Komisija uzskata, ka būtu lietderīgi vākt datus visā Eiropā, lai uzzinātu faktisko viesnīcu ugunsgrēku 
izraisīto nāves gadījumu un miesas bojājumu gūšanas skaitu?

Tā kā nepastāv kopīgi standarti, pašreiz viesnīcu klienti ir pakļauti dažādas pakāpes riskam visā 
Eiropā, proti, vislielākā nodrošinātība ar ugunsdzēšamiem aparātiem ir Ungārijā, bet Francijā un citās 
dalībvalstīs ugunsdzēšamo aparātu ierīkošana nav obligāta.

Vai Komisija uzskata, ka ugunsdzēšamo aparātu ierīkošana jaunuzceltās viesnīcās vai esošo 
viesnīcu glābšanas izejās ir efektīvs veids, kā uzlabot viesnīcu ugunsdrošību? Vai Komisija uzskata, 
ka iedzīvotāju interesēs ir kopīga ES viesnīcu ugunsdrošības standarta noteikšana?

Viesnīcu ugunsdrošības jautājumu Komisija izskata kopš 1986. gada, un pagaidām galīgais lēmums 
nav pieņemts.
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